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صالح مصطفوی از زمان سرمربیگری منصوریان در مقاطع مختلف تا دوره ای 
که استقلال با فرهاد مجیدی قهرمان ایران شد در این تیم به مربیگری پرداخته 
و شاید بهتر از هر فرد دیگری در این مقطع که آبی ها با مشکلات زیادی مواجه 
هستند بتواند دوای درد این تیم را تشخیص بدهد. او حالا به کانادا مهاجرت 
کرده تا ادامه مســـیر کار و زندگی را در این کشور سپری کند. مصطفوی که از 
وی به عنوان جعبه سیاه فرهاد مجیدی یکی از محبوب ترین چهره های تاریخ 
باشگاه استقلال یاد می شود درباره مسائل مختلف فوتبالی به سوالات خبرنگار 

»فرهیختگان« به شرح زیر پاسخ داد. 

از زمان سرمربیگری منصوریان در مقاطع مختلف تا دوره ای که استقلال قهرمان 
شد، در این تیم مربیگری کردید. الان کجا مشغول هستید؟

از سال 2019 در تدارک برنامه مهاجرت بودم. همان زمان کانادا بودم که با درخواست 
استراماچونی به استقلال آمدم و بعد هم به خاطر کرونا ماندگار شدیم. سال گذشته 
بعد از قهرمانی برنامه داشـــتم برگردم اما آقا فرهاد درخواست کرد به کلبا بروم و یک 
سال هم آنجا در خدمت ایشان بودم. مهلت ویزایم رو به اتمام بود و مجبور به جدایی 
و بازگشت به کانادا شدم. در امارات یک دوره 6 ماهه مربیگری A آسیا را زیر نظر یک 
مدرس هلندی سپری کرده و دو بازی هم سرمربی تیم زیر 21 ساله های کلبا بودم. 

حتما می دانید که علی خطیر به عنوان مدیر جدید استقلال انتخاب شد. این 
در حالی اســـت که خیلی ها چالش ایجاد شده در زمان استراماچونی و بعد از 

آن را از چشم وی می بینند. 
هر کســـی مدیر استقلال می شـــود حتما می داند چه مسئولیت سنگینی دارد. در 
ثانی کســـی که قبلا تجربه حضور در اســـتقلال را داشته باشد شرایط را بهتر از یک 
صفرکیلومتـــر می داند. فقط امیـــدوارم که یک تیم خوب ببندند و من به عنوان یک 
هوادار از این موضوع خوشحال می شوم، تیمی که بتواند برای قهرمانی رقابت کرده 

و این عنوان را به دست بیاورد. برای خطیر هم آرزوی موفقیت می کنم. 

در هر صورت این تیم امروز از لحاظ موجود و ابزار و حتی وضع مالی، شـــرایط 
خوبی ندارد. هواداران استقلال عقیده دارند برخی اجازه نمی دهند این تیم 
جان بگیرد. شما به عنوان کسی که در سال های اخیر در چند دوره با این تیم 

کار کردید چقدر روی این موضوع صحه می گذارید؟
شـــرایط خیلی عجیب اســـت که در فصل نقل و انتقالات که مهم ترین بخش برای 
بستن بار یک تیم به شمار می رود، باید هر سال شاهد یک نابه سامانی برای استقلال 
باشـــیم. یعنی در این هفت هشت سالی که در استقلال بودم هر سال این موضوع 

را دیده ام و آن را لمس کرده ام. 

چه دلیلی برای این صحبت دارید؟
دلیلش را هم نمی دانم. هرچند دلیل آن به هوادار و سرمربی مربوط نمی شود. دلایل 
آن بیشتر مدیریتی هستند. وقتی متولی فوتبال دولت است در چنین شرایطی چطور 
می شـــود که جز استقلال همه تیم ها شرایط درستی دارند؟ در بین تیم های مدعی 
فقط تراکتور خصوصی اســـت اما در بین همین دولتی ها این استقلال است که هر 
ســـال مشکل دارد. همین پرسپولیس، سپاهان و حتی تراکتور از همان ابتدا ثبات 
مدیریتی و فنی داشته اند و فقط استقلال است که تمرینات پیش فصل را در حالی 
شروع کرده که هنوز ترکیبش مشخص نیست چون هنوز نفرات مدنظر سرمربی جذب 
نشـــده اند. این اتفاق برای امسال نیست و هر سال همین است. این موضوع باعث 
می شود که هر عقل سلیمی به این فکر کند که چرا هر سال چنین اتفاقی می افتاد و 
این موضوع تبدیل به یک سوال و ابهام بزرگ شده است. شاید یک تفاوتی وجود دارد. 
هواداران میلیونی استقلال هم جزء همین مردم هستند و دولت باید برای استقلال 
هم چنین شـــرایطی را فراهم کند. اما فاجعه بزرگ آنجایی رقم می خورد که بهترین 
قهرمان تاریخ فوتبال ایران با یک قهرمانی طلایی و جابه جا کردن تمامی رکوردها از 

حضور در آسیا محروم می شود و نباید در لیگ قهرمانان باشد. 

شما در این خصوص چه فکر می کنید؟
دلیل این امر به جز مباحث مدیریتی است؟ چطور تیمی در 33 بازی با جام حذفی، 
یک بازی هم نباخته اســـت و کلا 11 گل خورده اســـت، آن وقت این تیم با بهترین 
آمار امتیازی و کمترین گل خورده و جابه جا کردن همه رکوردها نباید به آسیا برود. 
وقتی این موارد را کنار هم می گذاریم به این نتیجه می رسیم که حداقل یک اهمال 

و کم کاری درباره این تیم دارد صورت می گیرد. 

به خاطر همین موارد فرهاد مجیدی در مصاحبه های متعدد اشاره می کرد که 

اجازه نمی دهند استقلال موفق شود؟
دقیقا! همان سالی که این تیم قهرمان شد، بهترین عملکردش در خط دفاعی بود 
و یکی از آمارهای شگفت انگیزش کم گل خوردنش به شمار می رفت اما در نیم فصل 
دو مدافع ثابتش را گرفتند، درحالی که 3 ماه و نیم بعد این دو نفر توانســـتند مجوز 
بگیرند و بازی کنند. یعنی کل مشکل سربازی دو بازیکن حدود 30 ساله برای همین 

سه ماه بود که این تیم در کورس قهرمانی بود؟ 

همان زمان صحبت هایی مبنی  بر مشـــمول بودن برخی پرسپولیسی ها هم 
به گوش می رسید. 

من به پرسپولیس کاری ندارم بلکه این سوال را می پرسم که چرا این سنگ اندازی ها 
و چوب لای چرخ گذاشتن ها همیشه برای استقلال است. این سوال همه هواداران 

است. 

به بستن تیمی اشاره کنید که بعد از یک دهه قهرمان شد. آن زمان هم یادمان 
می آید این مشکلات وجود داشت. 

آن زمانی که استقلال قهرمانی طلایی را گرفت، باز هم در فصل نقل و انتقالات کم 
کارشکنی نشد. هرچند آن تیم استقلال جزء معدود تیم هایی بود که در این سال ها 
توســـط سرمربی بسته شد. در همان ســـال هم اتفاقاتی افتاد که کار را برای بستن 
تیم مشکل کرده بود. دو بازیکن را با همان سقف بودجه ای که تعیین کرده بودیم به 
دفتر باشگاه فرستادیم اما از باشگاه بیرون آمدند و با تیم های دیگر قرارداد بستند. 

کدام بازیکنان؟
یکی از آنها همین ســـهرابیان بود و آن یکی هم فکر می کنم ســـعید صادقی بود. 
درباره آن دوره مدیریتی من کسی را متهم نمی کنم. بالاخره براساس اسپانسری که 
موجود بود، آنها هم بودجه ای داشتند اما با همان سقف بودجه دست روی هرکسی 
می گذاشتیم جای دیگری می رفت. ما هم می خواستیم بازیکن ملی بگیریم. همین 
مهرداد محمدی را خودم با او صحبت کردم و قبول نکرد بیاید. اینها همه برای سال 
قهرمانی تیم هستند. ما مجبور شدیم برای آنکه تیم ببندیم به سراغ بازیکنان جوانی 
برویم که استعداد داشتند. بر همین اساس 3 بازیکن این فرمی را از تیمی جذب کردیم 

که ســـقوط کرده بود. بازیکنانی مانند حسین زاده، جلالی و امیرعلی صادقی. تازه 
جلالی هم مصدوم بود. آن هم با چه رقمی؟! مواخذه هم می شدیم که چرا از تیمی 
که ســـقوط کرده 3 بازیکن می خریم. نمی توانستیم بازیکن ملی بخریم. از تیم های 
برتر جدول هم پول مان نمی رسید بازیکن بخریم. سپاهانی ها هم تمدید کرده و در 
این تیم باقی ماندند. بازیکنانی که ما می خواستیم با رقمی حدود 80 درصد بیشتر، 
راهی تیم های دیگر می شدند. یک سری از بازیکنان که برای ما بودند هم لطف کردند 
که تمدید کردند چون پیشـــنهادهای بالاتر از تیم های دیگر داشتند اما استقلال را 
دوست داشتند و با تیم ادامه دادند. یکی همین سیاوش یزدانی که این همه پشت 
سر او حرف وحدیث ایجاد شده است. تمام آنهایی که گل نقل و انتقالات بودند، ما 
هم با آنها صحبت کرده بودیم اما به تیم های دیگر رفتند. همه اینها یعنی اینکه حتی 
آن سالی که استقلال با نظر سرمربی بسته شد هم استقلال به خاطر مشکلات مالی و 
مدیریتی از رقبایش عقب بود. این یعنی مشکلات، مدیریتی هستند چون یک مربی، 
بازیکن خوب را می خواهد و انتخاب هم می کند و شناخت هم دارد اما بازیکن نمی آید. 

شما با پریرا )شیمبا( هم تا آستانه ثبت قرارداد رفتید؟
بله درست است. او با ما پیش قرارداد هم امضا کرد اما سر مسائل مالی و دستکاری در 
قراردادش به خاطر حدود 30 هزار دلار نیامد. بنابراین شرایط استقلال واقعا نسبت به 
رقبایش شرایط برابری نیست. زمانی شما براساس قهرمانی ها، حق پخش تلویزیونی 
و تماشاگری که دارید )راه های معمول درآمدزایی در فوتبال دنیا( درآمدهای خاص 
خود را دارید. آن زمان شاید درآمد شما کمتر یا بیشتر از تیم های دیگر باشد و این یک 
امر طبیعی به شمار می رود و شما بر طبق بودجه تیم می بندید. اما وقتی متولی یک 
نهاد است و فرق گذاشته می شود، اینجا جای سوال پیش می آید و به سنگ اندازی 

تعبیر می شود و هوادار می گوید پس نمی خواهند یا نمی گذارند. 

نکونام می تواند دستاوردهای زمان مجیدی را تکرار کند؟
نکونام که هیچ، گواردیولا هم بیاید اگر دست و بالش را ببندید نمی تواند کاری کند. 
ابزار مربی، بازیکن و سخت افزار است. مدیریت تیم اگر بتواند ابزار را فراهم کند برای 
استقلالِ امسال بهترین گزینه موجود همین نکونام است. بنابراین برای موفقیت باید 

این ابزار در اختیارش قرار داده شود. 

به نظر می رسد فرهاد می دانست اگر در استقلال بماند تکرار قهرمانی سخت 
می شود و برای همین به امارات رفت. 

او از ســـنگ اندازی های زیادی که شده بود واقعا خســـته بود. ضمن اینکه شرایط 
خانوادگی اش در امارات خیلی بهتر است چون بچه هایش کنارش هستند و زندگی 
فرهاد آنجاســـت و هرکس دیگری هم بود دوست دارد در کنار خانواده اش باشد. به 
علاوه اینکه مربیگری در لیگ امارات یک امر عجیبی محسوب می شود. فقط بحث 
مالی مطرح نیســـت و شاید فرهاد پولی که از کلبا گرفت را آجورلو به وی می داد اما 
مســـاله چیز دیگری بود. مربیانی که به امارات می آیند واقعا مربیان بزرگی هستند. 
مثلا پیتزی، سرمربی الوصل در فصل گذشته سرمربی شیلی در جام جهانی بود که 
این تیم را قهرمان آمریکای جنوبی کرده بود. یا مربی ای مانند مارسل کیزر سرمربی 
الجزیره قبلا با آژاکس به قهرمانی رسیده و در پرتغال دبل کرده بود و درواقع مربیان 
بزرگی به امارات می آیند و فرهاد هم برای رقابت در کنار این دسته مربیان ترغیب شد 
تا به این کشور برود. واقعیت این است که امارات از نظر مربیگری محل مناسبی برای 
نمایش توانمندی های یک مربی به شمار می رود چون آدم های گردن کلفتی به این 

لیگ می آیند و این خودش یک جذابیت ایجاد می کند. 

گفته می شود فرهاد روزی برمی گردد که استقلال دوباره به آسیا بازگردد. 
به هر حال آسیا هم همان جذابیت های لیگ امارات را دارد؛ جدال با تیم ها و مربیان 

بزرگ. بالاخره مطرح شدن و پیشرفت کردن از همین جا ها حاصل می شود. 

شـــنیده می شود امسال مهدی قایدی مورد توجه فرهاد مجیدی قرار گرفته 
است. 

خبری در این باره ندارم، من هم در رســـانه ها در این خصوص مطالبی را خوانده ام. 
واقعیت این است که بودجه کلبا نسبت به تیم های سطح اول ایران کمتر است. مثلا 
اگر پرسپولیس پیشـــنهادی به عجمان بدهد و ما هم پیشنهادی بدهیم، پیشنهاد 
پرسپولیسی ها شاید 100 تا 200 هزار دلار بیشتر باشد. یعنی ذهنیتی که وجود دارد 

که اماراتی ها پولدار هستند فقط برای پنج یا شش تیم صدق می کند. 

درخصـــوص این موضوع هم گفته می شـــود هواداران اســـتقلال از مجیدی 
خواسته اند تا بی خیال قایدی شود. 

فکر می کنم اگر استقلال مهدی را بخواهد و پول خوبی پیشنهاد بدهد، شباب الاهلی 
این بازیکن را دوباره به استقلال خواهد داد. درباره مراوده با کلبا بر سر سلطان عادل 

هم شاید همراه با 3 بازیکن، به این تیم پولی هم بدهند. 

درباره استقلال پارسال صحبت کنیم. ساپینتو در حالی از ایران رفت که به او 
انگ دائم الخمری هم چسباندند. 

من که در اســـتقلال نبودم اما این حرف غیرقابل باوری بود. مگر می شود یک مربی 
دائم الخمر باشد؟ اصلا درست نیست درباره یک خارجی که به مملکت ما آمده و کار 
کرده بخواهیم پشت سر او این طوری حرف بزنیم. ضمن اینکه استقلال سال گذشته 
نسبت به تیم دو سال پیش مهره های هجومی بیشتری داشت تا جایی که قایدی و 
محبی خودشان وزنه ای بودند. تیم خوب بازی می کرد اما به نظرم استقلال جام ها 
را در بازی های حساس از دست داد. وقتی می خواهید قهرمان شوید نباید به رقیب 
مستقیم تان این طور امتیاز بدهید و بازی های 6 امتیازی را از دست بدهید. متاسفانه 

در بازی های مستقیم عملکرد فنی مناسبی نداشتیم. 

شنیده می شـــود فرهاد مجیدی به خاطر مشکلاتی که با قلعه نویی داشت و 
از آنجایی که شـــبیه چنین مشکلاتی بین نکونام و قلعه نویی نیز وجود دارد، 

سرمربیگری استقلال را به نکونام تبریک گفت. 
این موضوع را نمی دانم و از آن خبر ندارم. امیر قلعه نویی مثل خیلی از مربیان دیگر 
مثل خود نکونام در لیگ رقیب ما بوده ولی مسائل دیگری در این بین حائز اهمیت 
هســـتند. وقتی ما در اســـتقلال نیستیم، به عنوان یک اســـتقلالی چه در داخل یا 
خارج از ایران، وقتی این تیم نتیجه می گیرد، سرما بالاست و وقتی نتیجه نمی گیرد 
در بین مردم و جامعه و دوســـتان ســـرمان پایین است. از کسی که 10 دقیقه برای 
این تیم زحمت کشـــیده تا کسی که کل عمرش را گذاشته، واقعا به نظرم همه از ته 
دل دوست دارند استقلال نتیجه بگیرد و در گزینه هایی هم که وجود داشت نکونام 
مناسب ترین گزینه بود. نیمکت استقلال جایی است که به پرستیژ نیاز دارد و نکونام 
هم از نظر سابقه بازی، سابق بین المللی و کسب افتخار در عرصه مربیگری در همین 
دســـته بندی قرار می گیرد. او حقش بود و آقا فرهاد هم حمایت کرد و ما هم تبریک 
گفتیم و آرزوی موفقیت می کنیم. از ته دل دوســـت داریم اســـتقلال نتیجه بگیرد. 
استقلالی واقعی کسی است که چه خودش باشد چه نباشد، سربلندی استقلال را 
بخواهد و دوست داشته باشد این تیم نتیجه بگیرد. این تیم برای مردم است. کسی 
که از استقلال بیرون می رود و دوست ندارد این تیم نتیجه بگیرد، هم آدم کوچکی 

هست و هم استقلالی نیست. 

صالح مصطفوی در گفت وگو با »فرهیختگان«: هوادار حق دارد؛ چرا سنگ اندازی ها هر سال برای استقلال است؟

نکوکههیچ،دستوپایپپراهمببندیدنتیجهنمیگیرد
 فاجعه یعنی محرومیت قهرمانِ ایران از حضور در آسیا              کل مشکل سربازی یزدانی و مرادمند این بود که در کورس قهرمانی بودیم

 خطیر صفر کیلومتر نیست و شرایط استقلال را می داند          کسی که از استقلال می رود و ناکامی تیم را می خواهد استقلالی نیست

سه راهی جذاب مقابل پای ستاره ایرانی

طارمی همچنان پرطرفدار
مهدی طارمی در هر پنجره نقل وانتقالاتی به تیم های مختلفی 
لینک می شود. مهاجم ملی پوش ایرانی پس از حضور در ریوآوه 
و درخشش در این تیم مورد توجه باشگاه های بزرگ پرتغالی قرار 
گرفت و درنهایت پس از اینکه مدت زیادی رسانه های این کشور 
مقاصد مختلفی برای او مطرح می کردند درنهایت راهی پورتو شد و 
پیراهن یکی از قدیمی ترین و پرافتخارترین باشگاه های این کشور 
را به تن کرد. در طول ســـه سالی که طارمی در ورزشگاه دراگائو 
بـــازی می کند کمتر تیم مطرحی بوده که حداقل یکبار او به آن 
لینک نشـــود. در این تابستان هم همان گونه که انتظار می رفت 
دوباره شـــایعات حول وحوش او قوت گرفته است به خصوص که 
فقط یک فصل دیگر از قراردادش با این باشگاه باقی ماند و اگر 
پورتو نتواند برای تمدید با ســـتاره گلزن خود به توافق برسد باید 
در همین تابســـتان او را بفروشد که به صورت آزاد در پایان فصل 

او را از دست ندهد. 

منچســـتریونایتد، میلان و البته الهلال عربســـتان که به شدت 
به دنبال تقویت تیـــم خود برای حضور موفق در لیگ قهرمانان 
آسیاســـت مهم ترین تیم هایی هستند که این روزها شایعه شده 
ممکن است مقصد بعدی طارمی باشند. در روزهای اخیر البته 
رم هم به این فهرســـت اضافه شده و گفته می شود ممکن است 
طارمی شاگرد ژوزه مورینیو شود. روزنامه »اوجوگو« پرتغال درباره 
شـــرایط جدید طارمی نوشته است: »میلان فعلا عجله ای برای 
خرید مهاجم ندارد و ظاهرا در شرایط فعلا اولویتش نقویت دیگر 
پست هاست. آنها به جز مهدی طارمی یک گزینه دیگر برای خط 
حمله مدنظر دارند و البته این باشگاه فقط یک جای خالی برای 
بازیکنان غیراروپایی در لیست خود دارد. در این شرایط شاید خرید 
این بازیکن 25 میلیون یورویی در اولویت شان نباشد اما البته هنوز 
از سبد خرید آنها خارج نشده است. خبرهایی مبنی بر احتمال 

جدایی طارمی از پورتو شنیده می شود اما این بازیکن ایرانی حدود 
دو هفته پیش پیشنهاد الهلال عربستان را رد کرد. روسونری برای 
جانشینی اولیویه ژیرو، مهاجم گلزن خود او را مدنظر دارد اما طبق 
اخباری که در رســـانه های ایتالیایی به گوش می رسد ظاهرا این 
باشگاه فعلا ترجیح داده تا گزینه های تقویت خط میانی خود را 
بررسی کند و اگر بودجه ای ماند به سراغ خرید مهاجم برود. آنها به 
گفته جیان لوکا دی مارتزیو، خبرنگار مشهور به دنبال خرید تیانی 
ریندرز از آلکمار هلند به مبلغ 24 میلیون یورو هستند. از طرف 
دیگر برای خرید طارمی دو مشکل وجود دارد. ابتدا اینکه پورتو برای 
مهاجم خود 25 میلیون یورو می خواهد که میلان حاضر نیست 
چنین رقمی را پرداخت کند و دوم هم اینکه استفانو پیولی تنها 
یک بازیکن غیراروپایی می تواند بخرد و فعلا بین طارمی و ساموئل 
چوکووئز، وینگر نیجریه ای ویارئال مردد هستند. تمرینات پورتو 

از هفته آینده آغاز می شود و سرجیو کونسیسائو هنوز نمی داند 
برای فصل جدید این بازیکن را که تنها یک ســـال از قراردادش 

باقی مانده در تیم خود خواهد داشت یا نه.«
در ایتالیا اما به این انتقال خوشـــبین تر هستند. سایت »میلان 
ریپورتز« در این باره نوشـــته اســـت: »میلان حتی پس از خرید 
کریســـتین پولیسیچ از چلســـی هنوز هم به دنبال تقویت خط 
حمله خود اســـت و در این میان نام چوکووئز مطرح شده بود که 
درخواست 30 میلیون یورویی ویارئال کار را سخت کرده است. 
حالا گفته می شود مهدی طارمی از پورتو شانس بیشتری برای 
انتقال به روسونری دارد. اگر او به میلان بیاید این تیم برای پست 

وینگر راست به سراغ گزینه های اروپایی خواهد رفت.«
در ایتالیا این شایعه مطرح شده که میلانی ها برای اینکه برای خرید 
مهدی طارمی از پورتو تخفیف بگیرند به سراغ خورخه مندز، ایجنت 

مشهور پرتغالی رفته اند و امیدوارند او بتواند رقم 25 میلیون یورویی 
درخواستی پورتو را کاهش دهد. »اسکای« در این باره نوشته است: 
»روسونری برای خرید طارمی دست به دامان مندز شده است و به 
دنبال این هستند تا شاید با کمک او بتوانند پورتو را برای تخفیف در 
این انتقال متقاعد کنند. مندز رابطه بسیار خوبی با مدیران میلان 
دارد و شـــاید گره کار به دست او باز شود. طارمی 30 ساله فصل 
قبل در 51 بازی برای پورتو با 31 گل و 14 پاس گل نمایشی بسیار 

خوب داشت و عنوان آقای گلی لیگ را کسب کرد.«
البته موضوعی که در این میان باعث نگرانی ایتالیایی ها شـــده 
و معتقدند ممکن اســـت این بازیکن را از میـــلان و رم دور کند 
پیشنهاد جدید الهلال به طارمی است. رسانه  های ایتالیایی به 
این دو باشـــگاه هشدار داده اند که اگر واقعا به دنبال خرید این 
بازیکن هستند باید هرچه زودتر برای خرید او اقدام کنند چراکه 
تیم عربســـتانی با پیشنهادی دســـتمزد سالی 15 میلیون یورو 
می تواند رقیبی جدی برای آنها باشـــد و این پیشنهاد به قدری 
خوب است که ممکن است مهاجم تیم ملی ایران را برای حضور 
در لیگ عربستان که قرار است در فصل جدید با حضور ستاره های 

زیادی آغاز شود، متقاعد کند. 

مسعود خاموشی
خبرنگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

کلبا قبل از استقلال سیلوا را می خواست!

شباب الاهلی خودش قایدی را به تیم مجیدی پیشنهاد داد
براســـاس شـــنیده ها مهدی قایدی بازیکن تیم شباب الاهلی که فصل گذشـــته را به صورت قرضی در استقلال بازی کرد، مورد توجه فرهاد مجیدی برای بازی در 
اتحاد کلبای امارات قرار گرفته اســـت. تیم فوتبال کلبا از یک مهاجم 19 ســـاله به نام ســـلطان عادل سود می برد که از وی به عنوان آینده فوتبال امارات نام برده 
می شود تا جایی که بیشتر تیم های بزرگ امارات خواستار جذب این بازیکن هستند که بر این اساس نیز گویا شباب الاهلی پیشنهاد داده در قبال گرفتن سلطان 
عادل 3 بازیکن خود را به کلبا می دهد که یکی از آنها مهدی قایدی اســـت. یعنی این پیشـــنهاد از جانب باشـــگاه قایدی مطرح شده است و آنها در این خصوص 
تصمیم گیرنده هستند. صالح مصطفوی، دستیار سابق فرهاد مجیدی در این خصوص که گویا پارسال هم مجیدی قایدی را می خواست، به »فرهیختگان گفت: 
»صحبتی که فرهاد مجیدی همیشـــه مطرح می کند این اســـت که بازیکنی که می خواهد به استقلال برود یا استقلال او را می خواهد یا شرایط رفتن به این تیم را 

دارد، به سراغش نرویم. حتی ما با سیلوا هم صحبت کرده بودیم اما او گفت استقلال با من صحبت کرده و گفتیم به این تیم برود و دیگر هم پیگیری نکردیم.«


